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БЕДСТВИЯ 
 

                                                              

 

П Р О Т О К О Л   

 

 

от заседание на Областния щаб за изпълнение на плана за защита при бедствия на 

област Ловеч, свикано във връзка с усложнена зимна обстановка 

      
        Днес, 05.02.2020 г. от 22.00 часа в кабинет 102 на Областна администрация Ловеч 

се проведе заседание на Областния щаб за изпълнение на плана за защита при бедствия, 

определен със Заповед № РД-07-163/01.11.2019 г. на Областен управител на област 

Ловеч. На заседанието присъстваха представители на 14 от членовете на щаба, както и 

г-н Христо Христов - изп. директор на Виастрой АД – изпълнител по договор за зимно 

поддържане на републиканската пътна мрежа на територията на област Ловеч, съгласно 

присъствен списък.  

Заседанието е свикано от г-жа Ваня Събчева – председател на ОЩИПЗБ и Областен 

управител на област Ловеч поради получени сигнали за проблеми в следствие на 

обилния снеговалеж - затруднения в придвижването, прекъснато електрозахранване на 

населени места. 

          Г-жа Ваня Събчева откри заседанието. Разясни, че в резултат на обилния 

снеговалеж много населени места в областта са с прекъснато електрозахранване, 

Постъпили са сигнали и за закъсали автомобили, което е наложило свикване на 

Областния щаб за изпълнение на плана за защита при бедствия на област Ловеч. Г-жа 

Събчева даде думата на представителя на ЧЕЗ – г-н Цветослав Кьордов. Той докладва, 

че постоянно постъпват сигнали за прекъсване на електрозахранването на населени 

места в цялата област. Екипите работя за отстраняване на авариите, но в някои от 

населените места електрозахранването ще може да бъде възстановено след не по-малко 

от 3 дни. 

Г-н Данаил Събевски разясни, че спирането на тока в много населени места означава, 

че спира и водоподаването, тъй като помпите работят на ток.  

Г-н Георги Грозданов докладва, че всички машини работят по разчистването на 

републиканските пътища, но в момента снеговалежът е обилен и ефектът е 

краткотраен. Има закъсали тирове на главен път София – Варна и почистващата 

техника ги тегли, за да бъде освободен пътя. Поради паднали дървета и клони по 

пътищата са сигнализирали екипи на РДПБЗН – Ловеч, които работят за 

отстраняването им.  Второкласните и третокласните пътища все още не са почистени. 

Общините също са ангажирали техника за почистването им, но снеговалежът е твърде 

интензивен. Счита, че до сутринта кризата ще е овладяна и няма основание за 

обявяване на бедствено положение на този етап.  

Г-м Маринов уведоми членовете на щаба, че е спряно движението за тежкотоварни 

автомобили, но тези които са преминали през пунктовете преди предприемането на 

тази мярка са закъсали и затрудняват движението, както на снегопочистващата техника, 

така и на леките автомобили. 

Г-н Петър Петров – представител на РДПБЗН докладва, че са изпратени екипи за 

отстраняване на постъпилите сигнали за паднали дървета и клони на пътното платно. 

Д-р Силвия Моева докладва, че екипите на бърза помощ, поради затруднения в 

придвижването, към момента реагират със забавяне на подадените сигнали. При 

необходимост ще разчитат на съдействие от страна на ОПУ и РДПБЗН. 
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Г-жа Цветомира Георгиева докладва, че БЧК е в готовност да доставя хранителни 

продукти на бедстващи. 

        Всеки от членовете на щаба изрази готовност да реагира при необходимост и 

подкрепи становището, че не е необходимо обявяване на бедствено положение към 

момента.    

След като изслуша всички членове на щаба, г-жа Събчева закри заседанието. 

 

 

 

 

Председател на щаба:                                  Протоколирал:  

 

 Ваня Събчева……………                           Ваня Иванова…………….. 

 Областен управител                                    Директор на дирекция АПОФУС  

 


